
Rada Miejska w Łomiankach 

BRM.0002.10.2020 

Protokół nr XXX/2020 

 Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 

  z dnia 26 listopada 2020 roku 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła  się dnia 26 listopada 2020 roku o godz. 16:00  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Łomiankach Maria Pszczółkowska. 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach zwołana została w trybie zdalnym na podstawie art. 15 zzx ustawy 

z dnia 31 marca 2020 roku o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacjami kryzysowymi oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2020 roku poz. 568). 

 

Ad. pkt 1 

 

Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła XXX/2020 Sesję Rady 

Miejskiej w Łomiankach.  

Powitała obecnych przed monitorami Radnych,  Burmistrza i Zastępców Burmistrza, Panią Skarbnik, 

Przewodniczących Rad Osiedlowych i Sołeckich, Pracowników Urzędu  i mieszkańców oglądających 

sesję dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 21 Radnych, wobec czego jest quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany Radnym 

pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została opublikowana  

w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Łomiankach  

Następnie Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej.  



3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łomianki na lata 2020-2030. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na 
rok 2020. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie porozumienia na 
współfinansowanie zadania pn. „Przebudowa lewego wału przeciwpowodziowego rzeki Wisły 
na odcinku gminy Łomianki i Gminy Czosnów” w zakresie sporządzenia dokumentacji 
projektowej wraz z uzyskaniem decyzji pozwolenia na budowę. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII /157 / 2019 Rady 
Miejskiej w Łomiankach z dnia 28 listopada 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego Spółki „Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Łomiankach” 
Sp. z o. o w 2020 roku. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego Spółki „Komunikacja Miejska w Łomiankach” Sp. z o. o w 2020 roku. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/158/2008 Rady 
Miejskiej w Łomiankach z dnia 27 marca 2008 roku w sprawie poboru podatku od 
nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  
i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Stare 
Babice na dofinansowanie transportu międzygminnego lokalnej linii uzupełniającej L-7 na 
2021 rok. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/259/2020 Rady Miejskiej  
w Łomiankach z dnia 29 października 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie przez 
Gminę Łomianki spółki wodnej. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych 
na terenie gminy Łomianki. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łomianki. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w programu współpracy Gminy Łomianki w roku 2021  

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie. 

14. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca RM zapytała, czy są  wnioski, lub uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska – Piotrak zawnioskowała o dołączenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/184/2020 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 30 stycznia 

2020 r. w sprawie przystąpienia Gminy Łomianki do porozumienia międzygminnego dotyczącego 

sporządzenia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej obszaru funkcjonalnego „Warszawa 

Zachód” (SUMP). 



Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (16 głosów za; 2 przeciw; 1 wstrzymujący się), 

projekt uchwały został dołączony do porządku obrad. 

 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak zawnioskowała o dołączenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/424/2017 z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Stare Babice na dofinansowanie transportu 

międzygminnego lokalnej linii uzupełniającej L-7 na lata 2018 do 2020., zmienionej Uchwałą nr 

XXXIX/446/2018 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 25 stycznia 2018 r. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za; 2 przeciw; 0 wstrzymujących się), 

projekt uchwały został dołączony do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji po zmianach. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się) 

nowy porządek obrad został przyjęty. 

Godz. 19.13 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 1 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 2 

 

Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej.  

 

Godz. 16.18 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za; 0 przeciw; 3 wstrzymujące się) 

protokół XXIX Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach został przyjęty. 

 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 2 porządku obrad. 



 

Ad. pkt 3 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki 

na lata 2020-2030. 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

W dyskusji wzięli udział:, radny Michał Naftyński, radny Grzegorz Bryk, radna Maria Zalewska, radny 

Janusz Skonieczny,, radny Jerzy Serzysko, radna Joanna Zabłocka-Łudzeń 

 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak, Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz 

oraz Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska udzielali szczegółowych wyjaśnień. 

 

Godz. 17.05 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie  projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-2030 z autopoprawką.  

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (12 głosów za, 6 przeciw, 3  wstrzymujących 

się), Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na 

lata 2020-2030. 

 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 3 porządku obrad. 

 

Ad. pkt.4 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2020. 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Maria Zalewska, radny Jerzy Serzysko, radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, radna Magdalena 

Cłapińska, radny Adam Salwowski. 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak, Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz, 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska, odpowiadali na pytania i udzielili szczegółowych wyjaśnień. 

Godz. 17.43 



Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki 

na rok 2020. Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku glosowania (11 głosów za, 7 przeciw,  

3 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Łomianki 

na rok 2020 wraz z autopoprawką. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 4 porządku obrad. 

Ad. Pkt.5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia na 

współfinansowanie zadania pn. „Przebudowa lewego wału przeciwpowodziowego rzeki Wisły na 

odcinku gminy Łomianki i Gminy Czosnów” w zakresie sporządzenia dokumentacji projektowej wraz  

z uzyskaniem decyzji pozwolenia na budowę. 

Burmistrz ds. technicznych Paweł Bohdziewicz omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Godz.17.47 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie 

ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (20 głosów za, 0 przeciw,1 wstrzymujący się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zwarcie porozumienia na współfinansowanie 

zadania pn. „Przebudowa lewego wału przeciwpowodziowego rzeki Wisły na odcinku gminy Łomianki 

i Gminy Czosnów” w zakresie sporządzenia dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem decyzji 

pozwolenia na budowę. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 5 porządku obrad. 

 

Ad. Pkt.6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII /157 / 2019 Rady Miejskiej  

w Łomiankach z dnia 28 listopada 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego Spółki „Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Łomiankach” Sp. z o. o w 2020 roku. 

Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz omówił projekt uchwały. 



Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

radny Marcin Etienne, radny Adam Salwowski,  

Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz orazPrezes ZWiK Tomasz Czajkowskiudzielili 

szczegółowych informacji. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (16 głosów za, 2 przeciw,3 wstrzymujące się) 

Rada podjęła uchwałęw sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII /157 / 2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z 

dnia 28 listopada 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Spółki „Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Łomiankach” Sp. z o. o w 2020 roku. 

Godz.17.57 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 6 porządku obrad. 

Ad. Pkt.7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Spółki „Komunikacja Miejska w Łomiankach” Sp. z o. o w 2020 roku. 

Prezes Komunikacji Miejskiej w Łomiankach Bogdan Marcińczyk omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji w tej 

sprawie. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, radny Jerzy Serzysko. 

Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz udzielił szczegółowych informacji, radca 

prawny Mariusz Kądzielski udzielili informacji formalno - prawnych. 

Godz. 18.03 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 



Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (16 głosów za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki 

„Komunikacja Miejska w Łomiankach” Sp. z o. o w 2020 roku. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 7 porządku obrad. 

Ad. Pkt.8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/158/2008 Rady Miejskiej  

w Łomiankach z dnia 27 marca 2008 roku w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Naczelnik Wydziału Podatków i opłat Lokalnych  Małgorzata Kępa omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji w tej 

sprawie. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, radny Jerzy Serzysko. 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych  Małgorzata Kępa odpowiedziała na pytania radnych. 

Godz. 18.14 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku glosowania (9 głosów za, 8 przeciw, 4 wstrzymujące się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/158/2008 Rady Miejskiej w Łomiankach z 

dnia 27 marca 2008 roku w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 8 porządku obrad. 

Ad.Pkt.9 

 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Stare Babice na 

dofinansowanie transportu międzygminnego lokalnej linii uzupełniającej L-7 na 2021 rok. 

 



Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekt. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji w tej 

sprawie. 

Godz.18.20 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie 

ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za, 1 przeciw , 1 wstrzymujący się) 

Rada podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Stare Babice 

na dofinansowanie transportu międzygminnego lokalnej linii uzupełniającej L-7 na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 porządku obrad. 

Ad.Pkt.10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/259/2020 Rady Miejskiej w Łomiankach z 

dnia 29 października 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie przez Gminę Łomianki spółki 

wodnej. 

Radca prawny Mariusz Kądzielski przedstawił opinię prawną. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię  

Godz. 18.23 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie 

ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (14 głosów za, 4 przeciw , 3 wstrzymujący się) 

Rada podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie przez Gminę Łomianki spółki 

wodnej. 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 porządku obrad. 

 



 

Ad.Pkt.11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych na 

terenie gminy Łomianki. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego 

Piotr Kowalski omówił projekt. 

Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka Gawron-Smater 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji w tej sprawie. 

Głos zabrał : 

Radny Janusz Skonieczny 

Godz. 18.33 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (14 głosów za, 3 przeciw, 4 wstrzymujące się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia lokalnych standardów urbanistycznych na terenie gminy 

Łomianki. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 11 porządku obrad. 

Ad.Pkt.12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łomianki. 

Prezes ZWiK Tomasz Czajkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Głos zabrał: 

Radny Marcin Etienne, 

Prezes ZWiK Tomasz Czajkowski udzielił odpowiedział na pytania radnego. 

 

Godz. 18.41 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 



Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (13 głosów za, 3 przeciw, 4 wstrzymujące się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łomianki. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 12 porządku obrad. 

Ad.Pkt.13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Łomianki w roku 2021  

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Zastępca Burmistrza ds. Społecznych Witold Gawda omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji w tej 

sprawie. 

 

Godz. 18.46 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (14 głosów za, 3 przeciw, 2 wstrzymujące się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie programu współpracy Gminy Łomianki w roku 2021 z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 13 porządku obrad. 

Ad.Pkt.14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/184/2020 Rady Miejskiej  

w Łomiankach z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie przystąpienia Gminy Łomianki do porozumienia 

międzygminnego dotyczącego sporządzenia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej obszaru 

funkcjonalnego „Warszawa Zachód” (SUMP). 

Zastępca Burmistrza ds. Społecznych Witold Gawda omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji w tej 

sprawie. 

 

Godz. 18.52 



Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (13 głosów za, 4 przeciw, 3 wstrzymujące się) 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/184/2020 Rady Miejskiej w Łomiankach  

z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie przystąpienia Gminy Łomianki do porozumienia międzygminnego 

dotyczącego sporządzenia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej obszaru funkcjonalnego 

„Warszawa Zachód” (SUMP). 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 14 porządku obrad. 

Ad.Pkt.15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/424/2017 z dnia 14 grudnia 

2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Stare Babice na 

dofinansowanie transportu międzygminnego lokalnej linii uzupełniającej L-7 na lata 2018 do 2020., 

zmienionej Uchwałą nr Nr XXXIX/446/2018 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 25 stycznia 2018 r. 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła projekt. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji w tej 

sprawie. 

Głos w tym punkcie zabrał: 

Radny Jerzy Serzysko 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska udzieliła szczegółowych informacji. 

Godz. 19.03 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie ww. uchwały. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (16 głosów za, 2 przeciw , 2 wstrzymujący się) 

Rada podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie porozumienia z Gminą Stare Babice 

na dofinansowanie transportu międzygminnego lokalnej linii uzupełniającej L-7 na lata 2018 do 

2020., zmienionej Uchwałą nr Nr XXXIX/446/2018 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 25 stycznia 

2018 r. 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 15 porządku obrad. 

Ad.Pkt.16 



Interpelacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radny Tomasz Dąbrowski zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik Hanny Dąbrowskiej czy są 

sporządzane zestawienia strat w przychodach Gminy, spowodowanych pandemią COVID - 19.  

Pani Skarbnik przedstawiła zestawienie. 

Radna Magdalena Cłapińska zadała pytanie (cytat z transkrypcji): 

„W Gminie w minionym roku został przeprowadzony audyt energetyczny. Czy w związku z wnioskami 

z tego audytu oraz planowaną przez rząd opłatą „mocową” Gmina planuje coś więcej niż wymiana 

oświetlenia ulicznego na ledowe? Bo można wzorem innych Gmin posiadających „energożercze” 

obiekty (baseny), wprowadzić rozwiązania optymalizacyjne podobne do tych wprowadzonych  np. na 

obiekcie „Fala”  w Łodzi czy „Atlanis” w Poznaniu. Dotyczy to głównie ICDS-u i oczyszczalni ścieków. 

W trudnej sytuacji epidemicznej, która dotyka nie tylko Gminę Łomianki, czy zostały podjęte przez 

Gminę jakieś oszczędnościowe ruchy?” 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak poinformowała, że  odpowiedź  zostanie udzielona na 

piśmie. 

 

Radny Jerzy Serzysko zwrócił się z pytaniem (cytat z transkrypcji): 

„W nawiązaniu do wcześniejszej wypowiedzi Burmistrza Bohdziewicza, który powiedział, że nie 

wiemy jaki będzie koszt projektu boiska przy Szkole Podstawowej nr 1 bo projektant ma przekazać 

sprawę do Starostwa. Czy nikt ze zleceniodawców nie robi weryfikacji projektu? A jeżeli robi, to w 

jakiej formie się to odbywa?” 

 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak poinformowała, że  odpowiedź  zostanie udzielona na 

piśmie. 

 

Radny Jerzy Serzysko zwrócił się z zapytaniem czy zajęcia korektywy mogłyby się odbywać w Lesie 

Młocińskim, skoro ze względu na obostrzenia nie mogą odbywać się w świetlicy.  

 

Burmistrz ds. Społecznych Witold Gawda poinformował, że środki na zajęcia były wydatkowane z 

funduszu aktywizacji świetlic i zgodnie z prawem mogły odbywać się tylko w świetlicy. 

Godz. 19.18 



Radny Piotr Bartoszewski zgłosił interpelację (cytat z transkrypcji): 

„mówiliśmy o tym że dochody z icdsu spadły z wynajmu Oczywiście moja pierwsza myśl jest taka że 

być może to jest kwestia tego że zmieniono dyrektora nie nie zmieniono ale zwolniono dyrektora 

icdsu no i moje pytanie co No czy jakieś są plany dalej Czy jest jakiś konkurs są jakieś plany w jaki 

sposób icds będzie zarządzany bo jak wiemy to już inni radni zwracali uwagę na kwestie Sportu w 

mieście No a kluczową postacią i powiem nie stanowi kwestii w organizacji tego sportu był właśnie 

dyrektor icds(…)więc to jest moje pierwsze pytanie co dalej z tym stanowiskiem Drugie moje jest 

następujące widzimy że pani burmistrz wydała z rezerwy kryzysowej 83000 zł na walkę na działania 

związane z covidem moje pytanie Na co dokładnie zostały te środki wydane(…)na co dalej te środki 

będą wydawane (…)poproszę o szczegółowy wykaz tych wydatków”. 

Godz. 19.28 

Radny Michał Naftyński zgłosił interpelację ( cytat z transkrypcji): 

„To jest pytanie moje dotyczące edukacji to znaczy czy mamy jakieś info na temat tego Ilu uczniów w 

Łomiankach ma problemy z dostępem do komputera do internetu (…)chciałbym wiedzieć po prostu 

jak wygląda sytuacja czy jest w jakiś sposób monitorowana czy to się sprawdza czy nauczyciele 

przekazują jakieś raporty o dzieciach które mają dostęp Mają kłopoty z dostępem do internetu to jest 

taka rzecz też chciałbym się dowiedzieć w jaki sposób gmina to jest drugi punkt wsparła szkoły w 

związku z zaistniałą sytuacją pandemiczna Czy jakieś środki zostały przekazane jakie jakiś sprzęt został 

przekazany czy w ogóle w jaki sposób gmina udziela wsparcia szkołom w tej sytuacji(…)kolejna rzecz 

to jest istnieje specjalna rezerwa ja nawet nie wiem jak ona się nazywa która jest taka ona jest tam na 

specjalne sytuacje kryzysowe Chciałbym się dowiedzieć to jest pytanie do pani skarbnik bardziej Ile 

wynosi ta rezerwa No i czy jak gdyby w tej chwili z tej rezerwy były jakieś już wydatki ponoszone na tą 

sytuację którą mamy pandemiczną z naciskiem na te wydatki które mnie najbardziej interesują czyli 

związane z edukacją(…) mówiło się o 800 tysiącach złotych czy za to coś zostało kupione czy na coś są 

te pieniądze wydatkowane i to też chciałbym pokazać że części nauczycieli i  że nauczyciele to są też 

mamy i w domu jest laptop prywatny No to to jest laptop i dla mamy i dla dziecka (…)pytanie jest czy 

znowu jakoś te sytuacje monitorowane są czy Czy nauczyciele pracują na prywatnym sprzęcie Czy 

pracują na prywatnych łączach internetowych czy z tej strony jest jakieś wsparcie wsparcie Gminy No 

to jak gdyby z mojej strony wszystko (…) liczę na to że dostanę informację w takiej postaci pisemnej 

jako interpelację”. 

 



Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska udzieliła informacji na temat wydatkowania środków z rezerwy 

kryzysowej. 

Godz. 19.33 

Radny Cezary Astrau zgłosił interpelację (cytat z transkrypcji): 

„Mam pytanie do zarządu do pani burmistrz czy w jaki sposób jest realizowany odbiór odpadów od 

osób chorych na covid czy czy dalej jest realizowane przez osoby typu pan skarbnik typu pan 

sekretarz Przepraszam typu pan komendant straży miejskiej tak jak było to robione w marcu No 

chciałbym wiedzieć jak to w tej chwili realizowane bo w ogóle jeżeli dalej realizują te osoby no to 

śmiem tutaj twierdzić że no jest jakaś tam niegospodarność bo bobo panowie chyba zarabiają jakieś 

tam wyższe kwoty niż niż osoby które powinny się zajmować wywożeniem tych tych odpadów”. 

 

Godz.19.42 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 16 porządku obrad. 

Ad.Pkt.17 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że wobec wyczerpania porządku obrad zamyka XXX Sesję Rady 

Miejskiej w Łomiankach i dodała, że kolejna Sesja Rady Miejskiej zaplanowana jest na dzień  

17grudnia 2020 roku. 

  

 

 

 

 Przygotował(a): Agata Milanowska 

 

Protokół przygotowano za pomocą programu Sesji dostępniej na stronie:  https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1821/rada-miejska-w-

lomiankach.htm. Protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne składy 

komisji Rady Miejskiej dostępne są w serwisie internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej 

www.bip.lomianki.pl oraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41) 
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